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N70 Melsele  –  Heraanleg

Volgens mijn informatie staat de heraanleg van de
N70 tussen het trameindpunt in Melsbroek (Stenen
Kruis) en de rotonde aan het kasteel Ter Vesten in
Beveren op het investeringsprogramma van de af-
deling Wegen en Verkeer.

1. Is deze heraanleg gepland voor deze periode ?

2. Horen bij deze heraanleg ook een trambedding
of tramsporen, met het oog op de doortrekking
van de tramlijn van Stenen Kruis tot Beveren ?

3. Heeft de gemeente Beveren hiervoor reeds ini-
tiatieven genomen ?

Antwoord

De heraanleg van de gewestweg N70 tussen de ro-
tonde aan het kasteel Ter Vesten en het trameind-
punt in Melsele (Beveren) is opgesplitst in twee
delen.

1. Vak tussen rotonde "Ter vesten" en Snoekstraat

Dit wegvak wordt heraangelegd als doortocht.
Daartoe is een begeleidende stuurgroep opge-
r i c h t , die ondertussen reeds enkele malen sa-
mengekomen is. Wat het openbaar vervoer be-
t r e f t , wordt gestreefd naar de aanleg van een
vrije busbaan over een maximale lengte. D e z e
busbaan wordt gedimensioneerd met het oog op
een latere inpassing van een trambaan.

Het is de bedoeling om deze werken aan te be-
steden in 2003. Het betreft een convenantge-
bonden dossier, dat uitgewerkt wordt in samen-
spraak met de gemeente Beveren.

2. Vak tussen Snoekstraat  –  eindpunt

In nauwe samenwerking tussen de administratie
Wegen en Ve r k e e r, De Lijn, de NMBS en de ge-
meenten Beveren en Zwijndrecht is een princi-
piële oplossing uitgewerkt om de spoorlijn in
Melsele te kruisen. Deze spoorlijn wordt ver-
d u b b e l d , vermits door de toekomstige ontwik-
keling van de Waaslandhaven een belangrijke
vermeerdering van het goederenvervoer per
spoor wordt verwacht. Daarom is een oplossing
uitgewerkt waarbij het openbaar vervoer (eerst

b u s, later ook tram) vanaf het eindpunt onder
het spoor wordt geleid. Het privé-vervoer en de
fietsers gaan (afzonderlijk) over de spoorlijn.
Het openbaar vervoer blijft in eigen bedding en
sluit aan op de eigen bedding in het wegvak ver-
meld onder punt 1. Der heraanleg zou aanslui-
tend aan de heraanleg van de doortocht Melsele
gebeuren.

Concluderend kan worden gesteld dat bij de her-
aanleg van deze wegvakken maximaal rekening zal
worden gehouden met de doorstroming van het
openbaar vervoer, waarbij de latere doortrekking
van de tramlijn niet wordt gehypothekeerd.


